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DES DE FA UNS SIS A N Y S QUE E L POBLE 
DE L A ROCA VIU T O R M E N T A I PEL PROBLEMA 
DE L A PRESO. A R A SEMBLA QUE S 'HA T R O B A T 
UNA V IA DE SOLUCIO A L MATEIX: SEMBLA QUE 
ESTEM EN E L BON GAMI. L A FIRMA D'UN PRE-
ACORD AMB L A G E N E R A L I T A T DE C A T A L U N Y A 
HA C O N C R E T A T L ' E S P E R A N C A DE POSAR PUNT I 

F I N A L A AQUEST A F E R D I F I C I L I D E L I C A T . EM-
PERO, NO HI HA ACORD UNANIM A L CONSISTO-
Rl: E L S C O N S E L L E R S DE L A T O R R E T A S 'HI OPO-
SEN ... MENTRE L A R E S T A DE GRUPS MUNICI-
PALS, OBL IDANT L A POL-LEMICA QUE ENCARA 
NO FA UN MES E L S E N F R O N T A V A A F E R R I S S A -
DAMENT, VAN A L A UNA EN AQUEST CAS. 

EL PLE MUNICIPAL 

Sobrepassades les 23 hores co-
mençava aquest pie municipal con-
vocai amb carácter d'urgència en 
vitud de l'article 46.2, b de la nova 
Ilei reguladora de les bases del rè-
gim local. Amb l'assistència de tots 
els consellers i un public que supe-
rava les 50 persones, es procedí, 
primer de tot,a la ratificació de la 
convocatòria amb carácter urgent 
del mateix pie, tal i com ho precep-. 
tua l'article 46.2, b de la Ilei de ba-
ses del règim local abans al-ludit. 
El résultat d'aquesta primera vo-
tació fou d ' i l vots afirmatius i 2 
de negatius, corresponents als con-
sellers de la Torreta Srs. Domingo 
Fernández i Federico Ramos. Tot 
seguit, s'abordà l'unie punt de l'or-
dre del dia: la ratificació del prea-
cord entre la Generalitat de Cata-
lunya i l'Ajuntament de La Roca 
referent a la ubicació d'una presó 
al terme municipal del nostre pöble. 
Un cop llegit el document pel batlle 
Sr. Joan Pujol (document que re-
produi'm) en aqüestes pàgines), es 
procedí a votar si es ratificava o no. 
El résultat fou aquest cop de 10 
vots afirmatius, 2 de negatius 
corresponents als consellers de La 
Torreta Srs. Domingo Fernández i 
Federico Ramos, i una abstenció 
del Sr. Samon. 

En l'explicació de vot, la can-
didatura d ' independents de La 
Torreta justificaren el seu vot nega-
tiu tot dient, en primer Hoc, que a-
quest preacord havia estât négociât 
sense que ells en sabessiii res, és a 
dir, prescindint d'ells, i en segon 
Hoc que el pie havia estât convocat 
precipitadament perqué, com diu 
el preacord, hi havia 10 dies de 
temps per a convocar-lo. Per una al-
tra part, el Sr. Samon justificà la 
seva abstenció dient que s'abstenia 
perqué creia que la presó no havia 
d'anar a can Ribas, però que tam-
poc estava d'acord a que anés a 
Quatre Camins, havent-hi llocs 
mi Hors i consensuats al consistori 
que no s'havien tingut en compte. 

EL PAPER DE LA GENERALI -
TAT HA ESTAT LA C L A U 

Així ho manifestava Joan Pu-
jol i Alabau, batlle de La Roca, a 

Roquerols en unes declaracions que 
más avail reproduim. La ciau de 
l'assumpte ha estât que les compe-
téncies per a sol-lucionar l'afer de 
la presó Model, retingudes per Ma-
drid quan es va fer el traspàs de 
les competéncies penitenciàries, han 
estât ara Iliurades a la Generalitat 
de Catalunya, la qual ha firmat a-
quest preacord amb el municipi de 
La Roca. 

DECLARACIONS DE JOAN PU-
JOL, B A T L L E DE LA ROCA 

En un moment com aquest, de 
tanta importancia pel futur del nos-
tre pöble, hem volgut mantenir un 
breu diàleg amb el nostre batlle. 

Per qué s'ha oposat La Torreta a 
la signatura d' aquest preacord? 

Des de fa un mes que estem 
parlant d'aquest assumpte amb les 
parròquies; concretament, des del 
14/ /85. Tothom havia manifestât 
la seva voluntad que la presó anés 
a Quatre Camins. Es queixen que 
hem convocat el pie amb massa 
precipitació, però el fet és que la 
Conselleria de Justicia ens ha dema-
nat rapidessa. Si ho haguéssim po-
gut fer amb més dies de temps, ba-
gués sigut millor, però no ens ha 
estât possible. 
Estan, dones, justificats eis veins 
de La Torreta amb les seves quei-
xes? 

En la única cosa que tenen 
raó de queixar-se és quan diuen que 
el pie ha estât convocat amb molta 
precipitació, perqué, en efecte, ha 
estât convocat amb carácter urgent 

i extraordinari. Ara bé, ells ja sabien 
de molts dies que s'estava gestio-
nant I 'ubicació de la presó a Quatre 
Camins, i havien dit que hi estaven 
d'acord. Jo, amb tot, segueixo dis-
posât, com sempre, al diàleg. 

Es aquesta la sol-lució definitiva? 
Sí, crec que sí. 

Qui ha sol-lucionat el problema de 
la presó? L'Ajuntament, el grup 
municipal de govern, el de l'oposi-
ció, el batlle,...? 

Ni l'Ajuntament, ni el batlle, 
ni cap grup politic: l'ha sol-lucionat 
el POBLE DE L A ROCA. Ha estât 
el pöble de La Roca, amb la seva te-
nacitat, amb la seva fermesa i amb 
la confiança que ha dipositat en 
aquest consistori qui ha sol-lucionat 
el problema de la presó. I dono des 
d'aquí les gràcies a tot el pöble en 
nom del consistori per la confiança 
i ajut que en tot moment ha pro-
porcionat. 
Quin paper ha jugat la Generalitat 
en aquest assumpte? 

La Generalitat ha jugat un pa-
per clau. Tal i com sempre ens 
havien dit, en el moment que ens 
han pogut ajudar ens han ajudat. 
Ells, com nosaltres, sempre havien 
vist amb claredat que Can Ribas 
era un dels pitjors llocs del municipi 
per a ubicar-hi un.centre peniten-
ciari. 

Quan s'iniciará la construcció de la 
presó? 

Aixö és imprevisible, i no ho 
puc contestar. Depén deis tràmits 
d'expropiació,... 
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